
Møtereferat	  
Placebomøte	  26.	  april	  

Sted:	  MTG21	  
	  

Til	  stede:	  Johannes,	  Bjørn,	  Ida,	  Kari,	  Lasse,	  Eirik,	  Martin,	  Kari,	  Fredrik,	  Sigrid	  
Fraværende:	  Ingen	  

	  

Nytt	  v/Eirik	  
-‐	  Genserne	  gått	  i	  orden	  
-‐	  Arbeider	  med	  arkivet,	  utsetter	  til	  etter	  sommeren	  
-‐	  Det	  er	  nå	  system	  på	  harddisken	  
-‐	  Talinnturen	  blir	  6.-‐11.	  oktober,	  men	  dette	  bryr	  vi	  oss	  ikke	  særlig	  om,	  MSO-‐hytteturen	  
er	  samme	  dato	  
-‐	  Kommer	  til	  å	  informere	  alle	  studentene	  om	  Talinn	  
-‐	  Bjørn	  skal	  neste	  gang	  printe	  ut	  saksliste	  til	  oss	  
	  
Økonomi	  v/	  Fredrik	  
-‐	  Skal	  se	  over	  Åredepositum,	  har	  fått	  igjen	  for	  lite	  penger	  fra	  Skistar.	  2000	  kr,	  forstår	  
ikke	  hvorfor	  
-‐	  Åre	  sier	  det	  er	  ubetalte	  skikort	  som	  er	  årsaken	  
-‐	  3	  personer	  leverte	  tilbake	  sine	  skikort,	  skal	  få	  refusjon	  
-‐	  Noen	  byttet	  dag	  på	  skikort,	  vet	  ikke	  om	  dette	  kostet	  penger	  
-‐	  Skal	  se	  over	  fakturaene,	  så	  ta	  kontakt	  med	  Skistar	  
-‐	  Alle	  arrangement	  har	  gått	  i	  pluss	  foruten	  Trippelcupen,	  som	  ikke	  skal	  gå	  i	  pluss	  
-‐	  Mangler	  påskeblotregnskapsberegning,	  men	  regner	  med	  denne	  også	  går	  i	  pluss	  
-‐	  Får	  raskt	  refundert	  utlegg,	  skryter	  Bjørn.	  Fredrik	  er	  flink!	  
	  
Nytt	  fra	  faddersjef	  v/	  Johannes	  
-‐	  Sender	  mye	  mail	  
-‐	  Rekrutterer	  faddere,	  har	  ikke	  fått	  inn	  nok	  til	  nå	  
-‐	  De	  kan	  melde	  på	  grupper,	  enkeltpersoner,	  ufullstendige	  grupper	  
-‐	  Fått	  inn	  7-‐8	  grupper,	  1	  ufullstendig	  jentegruppe	  
-‐	  Målsetning	  å	  få	  inn	  16	  grupper	  
-‐	  Jungelrebus	  er	  klar	  
-‐	  Løsning:	  sende	  ut	  mail	  med	  gruppene	  som	  allerede	  er	  klare?	  Henger	  ut	  de	  som	  ikke	  har	  
gjort	  det	  allerede?	  Gir	  inntrykk	  av	  at	  enkelte	  grupper	  er	  spikret?	  	  
-‐	  Alternativ:	  sende	  ut	  liste	  med	  alle	  som	  er	  påmeldt	  som	  faddere?	  
-‐	  Folk	  vil	  ikke	  melde	  seg	  på	  som	  enkeltfadder	  
-‐	  Fortsette	  mas	  i	  plenum	  
-‐	  Lage	  Facebookgruppe	  allerede	  nå	  
-‐	  Sette	  en	  frist	  
-‐	  Lage	  liste	  over	  de	  som	  ikke	  har	  grupper,	  lobbyvirksomhet	  



-‐	  Nidarasdomen	  fikset,	  presentasjonskvelden	  fikset	  
-‐	  Siste	  fadderukekomitèmøte	  før	  sommeren	  blir	  neste	  uke	  
-‐	  T-‐skjortene	  bestilles	  i	  starten	  av	  mai	  fra	  Camisa	  
-‐	  Skal	  begynne	  å	  sende	  mail	  til	  utesteder.	  Frakken,	  Samfundet,	  Gossip.	  20	  år	  på	  Gossip	  
-‐	  Johannes	  skal	  på	  Gatefæst-‐release	  3.mai	  
	  

Blæst	  v/Martin	  
-	  Grillingblæst	  
-‐	  Så	  fadderperioden,	  til	  sommeren	  

UKA-13	  ved	  markedssjef	  Anne-Britt	  
-‐	  Oprette	  bedre	  samarbeid	  med	  linjeforeningene	  
-‐	  Vil	  vise	  ansikt,	  si	  hei,	  opprette	  dialog	  tidlig	  
-‐	  Linjeforeningene	  uklar	  rolle	  i	  UKA	  per	  dags	  dato,	  men	  med	  bedre	  samarbeid	  kanskje	  
flere	  muligheter	  
-‐	  «Vi	  e	  all’	  i	  samma	  båt»	  
-‐	  UKA	  har	  starta	  
-‐	  markedssjef@uka.no	  

IT	  v/	  Sigrid	  
-‐	  Folk	  faller	  ut	  av	  Placebolistene,	  legges	  til	  
-‐	  Får	  en	  del	  forespørsler	  om	  å	  legge	  til	  lister	  
-‐	  TrAMS	  har	  ordnet	  omtale	  til	  Placebonettsida	  
-‐	  Legger	  ut	  bilder	  fra	  fester	  i	  sommer,	  tar	  en	  del	  tid	  å	  sortere	  
-‐	  Alle	  kan	  legge	  inn	  bilder	  på	  arkivet	  fra	  fester,	  husk	  å	  sortere	  
	  
Fest	  og	  moro	  v/Ida	  
-‐	  Arrangementene	  for	  høsten:	  låven	  +	  artist	  Bjørn	  Fjellvær	  booket,	  spilte	  i	  2010	  
-‐	  Skal	  betale	  han	  7000,-‐	  	  
-‐	  Juleblot:	  fotskatt	  og	  grøt.	  Vil	  nå	  ta	  fotskatt,	  100	  kr	  for	  de	  som	  ikke	  spiser	  grøt,	  50	  kr	  for	  
de	  som	  spiser	  
-‐	  Kan	  forhandle	  grøtpriser	  med	  kokken,	  per	  dags	  dato	  90	  kr	  per	  porsjon	  
-‐	  Blir	  dyre	  billetter	  
-‐	  Skal	  vi	  likevel	  leie	  studenterhytta?	  	  

Idrett	  v/Lasse	  
-‐	  Har	  fått	  gravert	  pokalene	  fra	  Trippelcup	  
-‐	  Åre:	  ikke	  sikkert	  med	  Klockstapelen,	  men	  ser	  ut	  som	  det	  kommer	  til	  å	  gå	  i	  orden.	  Svært	  
uklar	  mail	  fra	  en	  svenske	  
-‐	  Skal	  spørre	  om	  ytterligere	  presisering	  
	  
Nettsidene	  v/	  Bjørn	  
-‐	  Alt	  kluss	  er	  fikset,	  vi	  kan	  legge	  ut	  og	  endre	  det	  vi	  vil	  



-‐	  Vil	  gjøre	  nettsidene	  bedre,	  mer	  oppdatert	  
-‐	  Abakus	  kan	  linke	  til	  mfplacebo.no	  på	  nyestudenter.no	  
-‐	  Samarbeid	  med	  organisasjonene:	  kampreferater,	  arrangementer	  
-‐	  Bildegalleriet	  må	  oppdateres	  
-‐	  Snakker	  om	  dette	  på	  neste	  møtet	  også	  
-‐	  Arbeidsfordeling:	  alle	  kan	  skrive	  ting	  som	  skal	  legges	  ut,	  sender	  til	  Sigrid	  som	  legger	  ut	  
på	  sida	  
-‐	  Sigrid	  sender	  ut	  mail	  til	  studentforeningene	  om	  at	  de	  kan	  sende	  inn	  saker	  som	  
publiseres	  på	  nettsida	  
-‐	  Sigrid	  endrer	  fadderukene	  2011	  til	  2012	  
-‐	  Skal	  få	  gjort	  noen	  grove	  ting	  i	  sommer,	  mesteparten	  på	  høsten	  

Grilling	  v/	  Lasse	  
-‐	  Spontant	  
-‐	  Fotballturnering,	  folk	  som	  vil	  være	  med	  møter	  opp	  	  
-‐	  Grilling	  kl	  16	  mellom	  7.mai-‐11.mai,	  fotballturnering	  samme	  dag	  
-‐	  Alle	  i	  styret	  hjelper	  til	  med	  å	  sette	  opp	  grillene,	  kjøper	  pølser.	  Satser	  alt	  på	  
Kløversjansen!	  
-‐	  Lasse	  ordner	  kampoppsett	  
-‐	  Lasse	  sender	  ut	  mail	  om	  grillinga	  

Linjeledermøte	  v/	  Bjørn	  
-‐	  Kjellersaken:	  Dragvoll	  ønsker	  samarbeid	  med	  linjeforeningene	  på	  Gløs,	  bruke	  kjellerne	  
til	  Gløs	  
-‐	  Vi	  støtter	  Gløshaugen	  i	  denne	  saken	  
-‐	  Vi	  trenger	  ikke	  momse,	  tjener	  jo	  ikke	  stort	  
-‐	  Bjørn	  og	  Fredrik	  skal	  sjekke	  SiT-‐pengesøking	  
-‐	  Daljer:	  vi	  får	  det	  etter	  endt	  verv.	  	  
-‐	  Sit	  Sonus	  skal	  spille	  på	  ALF-‐ballet	  
-‐	  Studenterhytta	  ønsker	  ikke	  drive	  rovdrift	  på	  oss	  
-‐	  Bjørn	  skal	  sende	  mail	  til	  Studenterhytta	  på	  vegne	  av	  linjeforeningene	  om	  at	  de	  må	  
senke	  grøtprisene.	  Fotskatten	  må	  vi	  leve	  med.	  	  

Evaluering	  av	  Påskeblot	  
-	  Kari	  foreslår	  at	  videoer	  og	  plakater	  legges	  ut	  på	  Facebooksida,	  slik	  at	  alle	  kan	  vurdere	  
dem,	  komme	  med	  tilbakemeldinger	  
-‐	  Alle	  sier	  noe	  hver	  på	  blæstinga.	  Møtes	  15-‐30	  min	  før	  første	  blæsting,	  avtaler	  hvem	  som	  
sier	  hva	  
-‐	  Påskeblot	  gikk	  veldig	  bra,	  god	  stemning!	  
-‐	  Delte	  meninger	  om	  bandets	  låtvalg,	  men	  var	  en	  suksess	  
-‐	  Leting	  etter	  påskeegg	  gikk	  bra	  
-‐	  DJ	  Thu	  funka	  fett	  
	  
Placebostyret	  til	  nå	  v/	  Eirik	  



-‐	  Selvkritikk	  på	  blæstinga	  for	  Helsefest	  
-‐	  Fungerte	  bedre	  på	  Påskeblot	  
-‐	  17.maitog:	  invitere	  alle	  medisinstudenter	  
-‐	  Alle	  er	  fornøyde	  med	  styret	  
-‐	  Hyttetur	  med	  EMIL	  før	  fadderperioden	  en	  gang,	  helga	  før	  fadderperioden?	  	  
-‐	  Lasse	  roser	  Bjørn!	  Alle	  stemmer	  i	  
-‐	  Vi	  må	  presentere	  oss	  ordentlig	  for	  kull-‐12	  
-‐	  Bjørn:	  nail	  them	  while	  they’re	  young.	  Javel	  
	  
Låvefæst	  v/	  Ida	  
-‐	  Bussetidspunkt	  
-‐	  Festen	  skal	  avsluttes	  kl	  01,	  sier	  låven	  
-‐	  Bør	  ha	  en	  tidligbuss	  for	  de	  som	  går	  på	  en	  smell	  
-‐	  5	  busser:	  èn	  tidlig	  og	  fire	  sene.	  	  
-‐	  Èn	  kl	  0030,	  fire	  kl	  0130	  hvis	  vi	  får	  lov.	  Hvis	  ikke:	  de	  fire	  siste	  kl	  0100	  
-‐	  Kari	  bestiller	  busser	  når	  det	  er	  klart	  
	  
Romrerevering	  v/	  Kari	  
-‐	  Foreslår	  at	  vi	  kan	  ordne	  med	  lignende	  romreserveringsløsning	  som	  i	  fjor,	  ettersom	  SRS	  
ikke	  vil	  ta	  på	  seg	  dette	  ansvaret	  i	  år	  
-‐	  Dette	  gikk	  i	  orden	  samme	  dag	  v/	  SRS	  

Velferdsmiddelsøknad	  2012	  v/	  Fredrik	  
-‐	  Hva	  trenger	  vi	  søke	  om?	  
-‐	  Alle	  tenker	  over	  
	  
Sosiallokal	  v/	  Ida	  
-‐	  Blitt	  luftet	  for	  fakultetet	  
-‐	  Vil	  bli	  møte	  mellom	  Placebo,	  Signifikant	  og	  Soma	  
-‐	  Underskriftskampanje	  etter	  hvert	  
	  
	  
	  
	  	  


